

key facts for international students



Internationally Ranked

- Ranked 4th in the U.S. for public universities by *U.S. News & World Report* in 2010
- Ranked 15th in the world by *U.S. News & World Report* in 2010
- Ranked 15th in the world by *Times Higher Education World University Rankings* 2010
- Ranked 22nd in the world by *Academic Ranking of World Universities* (Shanghai Jiao Tong University ranking 2010)
- Ranked 24th in the nation by *Kiplinger's 100 Best Values in Public Colleges* in 2010

Exceptional Academics

- Over 220 majors in 12 schools and colleges:
 - Architecture & Urban Planning
 - Art & Design
 - Business
 - Dentistry
 - Education
 - Engineering
 - Kinesiology
 - Literature, Science, and the Arts
 - Music, Theatre & Dance
 - Natural Resources & Environment
 - Nursing
 - Public Policy
- Student-to-faculty ratio of 15:1
- 84% of undergraduate classes have fewer than 50 students

Diverse Campus with Amazing Opportunities

- Of our 26,208 undergraduates, 4% are international students. Students on campus come from 114 different countries.
- 1,369 total students are enrolled on our campus from China (504 undergraduate and 865 graduate and professional students). In addition, 125 are from Hong Kong (95 undergraduate and 30 graduate and professional students).
- Over 1,200 student organizations
- NCAA Division I school with 28 intercollegiate teams, 25 intramural sports, and 45 club sports
- 13 living-learning communities known as the Michigan Learning Communities (MLCs)
- On-campus housing is guaranteed to all incoming freshmen

How to Apply

- University of Michigan uses The Common Application exclusively. Apply online at www.commonapp.org.
- Our fall semester Early Action deadline is November 1; decisions are released by December 23.
- Our fall semester regular deadline is February 1; decisions are released by mid-April.
- Applications are accepted to some units for winter semester (deadline of October 1), spring semester (deadline of February 1), and summer semester (deadline of February 1).
- All students must apply to one of our 12 undergraduate schools or colleges. 6 are available directly to freshmen.
- A completed application consists of:
 - The Common Application
 - The U-M Supplement
 - Four Essay Questions
 - International Supplement
 - High School Transcript
 - Secondary School Report
 - Teacher Evaluation
 - Official SAT or ACT Scores
 - Official TOEFL or IELTS Scores



Fall 2010 Admitted Student Profile:

- Average GPA of 3.8
- Middle 50th percentile for SAT of 1960-2200
- Middle 50th percentile for ACT of 28-32

Minimum Required Scores:

- TOEFL (iBT): 88 (section scores of at least 23 for listening and reading and 21 for writing and speaking)
- IELTS: 6.5 (section scores of at least 6.5)

Estimated Costs per Academic Year: \$49,123

www.admissions.umich.edu

Chat live with an admissions representative at www.admissions.umich.edu/chat

Contact us electronically at www.admissions.umich.edu/email

**University of Michigan
Office of Undergraduate Admissions**
1220 Student Activities Building
515 East Jefferson Street
Ann Arbor, MI 48109-1316 USA
734-764-7433

国际学生 关注事项



国际排名

- 2010年美国新闻与世界报道美国公立大学排名中名列第4位
- 2010年美国新闻与世界报道世界排名第15位
- 2010年泰晤士高等教育世界大学排名第15位
- 世界大学学术排名（2010上海交通大学排名）第22位
- 基普林格（Kiplinger）2010年全美100所最有价值公立高校排名第24位

杰出的学术研究

- 12所学院，超过220个专业
 - 建筑与城市规划学院
 - 艺术与设计学院
 - 商学院
 - 牙医学院
 - 教育学院
 - 工程学院
 - 运动科学学院
 - 文学、科学与艺术学院
 - 自然资源和环境学院
 - 音乐、戏剧与舞蹈学院
 - 护理学院
 - 药学院
 - 公共政策学院
- 学生与教授的比例为15:1
- 84%的本科教学班学生少于50人

充满机遇的 多元化校园

- 全校26, 208名本科生中，国际学生占4%，他们来自114个不同的国家。
- 共有1, 369名注课学生来自中国（504名本科生，865名研究生和专业学生）。此外还有125名学生来自香港（95名本科生，30名研究生和专业学生）。
- 校园内的学生社团组织超过1200个。
- 密大有28个全美大学生体育协会第一分区（NCAA Division 1）的校际运动队，25种校内体育运动和45个运动俱乐部。
- 13个住宿学习社区被誉为密歇根学习社区（MLCs）
- 保证所有新生的校园住宿。

入学申请

- 密歇根大学只使用“普通申请（The Common Application）”程序。网上申请：www.commonapp.org。
- 秋季“提前录取”申请的截止日期是11月1日。12月23日前发放录取通知。
- 秋季常规申请的截止日期是2月1日，录取结果在4月中旬前公布。
- 可以申请在冬季、春季和夏季入读一些院系，申请截止日期是10月1日。
- 所有学生必须在我们12所本科学院中选择其一，这些学院中有6所一年级新生可以直接入读。
- 一份完整的入学申请包括：
 - 普通申请
 - 密大补充材料
 - 四个问答题
 - 国际学生补充材料
 - 高中成绩单
 - 中学报告
 - 教师评价
 - SAT或ACT成绩
 - 托福（TOEFL）或雅思（IELTS）成绩

2010年秋季录取新生概况

- GPA平均为3.8
- 中间50%被录取新生的SAT成绩在1960-2200之间
- 中间50%被录取新生的ACT成绩在28-32之间

最低分数线：

- 托福（TOEFL iBT）：88，（听力和阅读每部分至少23分，写作和口语每部分至少21分）
- 雅思（IELTS）：6.5（每部分至少6.5）

预估一学年的各项费用总计为
\$49,123

www.admissions.umich.edu

与招生人员现场谈一谈：
www.admissions.umich.edu/chat

与我们联系：
www.admissions.umich.edu/email

密歇根大学本科招生办公室
1220 Student Activities Building
515 East Jefferson Street
Ann Arbor, MI 48109-1316 USA
734-764-7433